
Zápis z 31. zasedání Akademického senátu FCHI dne 24.5. 2013 
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v únoru-březnu 2011) 

 
Přítomni:  Doc. Ing. Bohumil Dolenský, Ph.D.  402 

 Dr. Ing. Pavel Vrbka  403 

 Ing. Jiří Lindner, Ph.D.  409 

 Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.  444 

 Ing. Jan Mareš, Ph.D. 445 

 Ing. Jiří Maršálek  dokt. st. program  

 Ing. Josef Chmelař dokt. st. program  

 Daniel Kopecký student 

 Patrik Schneider student 
 

Omluveni:  RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D.  413 

 Ing. Dana Strachotová, Ph.D.  437 
 

Host: Prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. Děkan 

 

1. Informace z KD, podle zápisu: 

 Disertační práce budou před obhajobou k dispozici na děkanátech fakult, elektronická 

forma na úložišti dostupná přes CIS. 

 Práce na VTP Kralupy oficiálně zahájeny  

 V souladu se zákonem č. 48/2013 se budou měnit předpisy o délce doktorského studia, do 

doby studia se nezapočítává přerušení z důvodu těhotenství a péče o dítě do 3 let, 

vyplácení stipendia se ale také přeruší.  

 Byla upřesněna kritéria pro habilitační a profesorské řízení. 

 Stále platí pokyny k vypracování závěrečných bakalářských a diplomových prací, které 

jsou na webu CIS-u. Formát prvních stránek, tam uvedených, je závazný a platí pro celou 

školu jednotně. Pokud ústav stanoví vlastní požadavky na formát dalších stránek, řídí se 

student požadavky ústavu, jinak se řídí doporučením z webu CIS. 

 Na schůzce proděkanů bylo upřesněno uznávání studijních výsledků, platné pro všechny 

fakulty. V Bc. studiu se uznávají jednotlivé zkoušky klasifikované A až C do pěti let od 

data jejich vykonání, uzavřený ročník se uznává jako celek do pěti let od jeho uzavření, 

v tomto případě bez omezení klasifikace. V Mgr. studiu se uznávají jednotlivé zkoušky 

klasifikované A až C do čtyř let od data jejich vykonání, uzavřený ročník se uznává jako 

celek do čtyř let od jeho uzavření, v tomto případě bez omezení klasifikace. 

 Další zasedání KD bude 11.6. 2013. 

 

2. Různé. 

 Na popud kolegy Lindnera proběhla diskuse nad zadáváním Bc. prací do SISu, nad 

nemožností zadat práci jednou, tak aby se nabízela pro několik oborů. Diskutovalo se, zda 

má být možné, aby si téma zapsal student sám, nebo zda je lépe zapsat si téma 

prostřednictvím školitele (= po konzultaci se školitelem). 

 Diskutovalo se o možnosti v SIS zapsat se na již splněnou zkoušku (možnost opravit si 

známku), případně přihlásit se na dva po sobě jdoucí termíny (mít zajištěné místo pro 

případ nesplnění…) Defaultně by to být asi nemělo, ale učitel by měl mít možnost to 

nastavit. 

 Kolega Kopecký upozornil, že na webu CIS-u nejsou šablony na Bc. a diplomové práce 

pro ne-microsoft office. Protože řada studentů používá open/star office a bylo by vhodné 



pro ně šablony doplnit. Děkan doporučil napsat tento požadavek CIS-u a kopii jemu, aby 

požadavek podpořil. 

 K některým předmětům nejsou dostatečně dobře viditelné požadavky ke zkoušce. Děkan 

doporučuje vytipovat tyto předměty, a pokud budou mimo naší fakultu, tak je to nutno 

řešit přes AS VŠCHT (= velký senát). 

 Pan děkan informoval, že se diskutuje, zda umožnit přihlášení na zkoušku až poté, co 

student vyplní anketu? Přinese to sice radikální zvýšení počtu respondentů, ale zda to 

zvýší vypovídací hodnotu ankety, je diskutabilní. 

 
3. Termín příštího zasedání bude v pátek 14.6. 2013 ve 13

00
 na děkanátě 

 

 

V Praze 7. 6. 2013 

Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 

předseda AS FCHI  

 


